



MusicFest BLACK LIVES MATTER STATEMENT **(June 2020)**

At MusicFest Canada, we are committed to fighting injustice and support Black Lives Matter. For almost 50 years, MusicFest Canada has brought students, professional artists, and audiences together, regardless of race, connecting with one another through their shared love of music. We will continue to cultivate a community of students and educators to foster lifelong learning in music and will be taking the necessary steps to combat systemic racism through education and action internally.

MusicFest Canada s'engage à combattre l'injustice et soutient le mouvement Les vies noires comptent. Depuis plus de 50 ans, MusicFest Canada réunit étudiants, artistes et spectateurs désireux de partager leur passion pour la musique, et ce, sans préjugé racial. Nous continuons à développer un cadre d'apprentissage musical continu, et nous nous engageons à éliminer à l'interne, toutes formes de racisme par voies d'action et d'éducation.